
Referat fra bestyrelsesmødet den 29. august 2019 

 

Bestyrelsen og 1 suppleant var mødt. Der var afbud fra 1 suppleant.  

Mødet var arrangeret hurtigt for at konstituere bestyrelsen, og der var ingen dagsorden. 

Bestyrelsen vedtog at bibeholde ordningen med at invitere suppleanterne til bestyrelsesmøderne, med fri 

taleret men uden stemmeret. 

 

Mødet indledes med valg af kasserer og referent. 

Poul Eriksen blev valgt som kasserer. 

Normann Hansen blev valgt som referent. 

 

Der blev fremvist en adresse- mail og telefonliste.  

Normann Hansen sørger for at kopiere og fordele den. 

Alle i bestyrelsen accepterede, at telefon- og adresseliste må offentliggøres. 

 

Det blev besluttet, at fremover skulle alle meddelelser til beboerne afleveres skriftlig i deres postkasse. Det 

gælder almindelige meddelelser fra bestyrelsen, samt meddelelser om arrangementer som bankospil m.m. 

 

Det blev besluttet, at der skulle udarbejdes en mødekalender for 1 år. Foreløbig er der fastsat mødedatoer 

for resten af året.  

Tirsdage den 24/9, 08/10, 12/11 og 10/12.   

 

Der skulle undersøges nærmere, om der kunne holdes bankospil i uge 45. 

Der blev talt lidt om at invitere beboerne til at komme og tale med bestyrelsen hver anden måned. 

Der skulle undersøges, om vi kunne få udleveret vedtægter fra administrationen. 

Der blev  debatteret livligt om for høj fart på vores vej, om der kunne gøres noget ekstra for at få sænket 

farten. 

Der var ønske om at blive noget mere orienteret om tirsdagsklubbens virke, og om at få øget aktiviteterne i 

tirsdags klubben. 

 

Normann Hansen 

referent 


